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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

جاني��ان خونخ��وار ) ش��رق و غ��رب ( 
بخاطر دنيايش��ان از ما مي ترس��ند و ما به 
خاطر دينمان با اينان مي ستيزيم و آنها به 
خاطر دنيايش��ان با ما در ستيزند . اينان به 
دنياسخت محتاجند ولي ما از آن بي نيازيم 
و ب��ه زودي خواهي��م دانس��ت چه كس��ی 
بهره مند ت��ر اس��ت. و اگر در ه��اي زمين و 
آس��مان به روي كسي بسته باش��د ولي او 
پارس��ائي كرده و به خدا توكل كند، خدا راه 

از نوشته سردارشهيد»محمودگلزارچرندابي«
درسي براي امروزي ها

چاره اي برايش خواهد گشود. چنان كه علي )ع( به ابوذر سفارش مي كند: ما نيز 
با كسي انسي نمي گيريم مگر با حق و هراسي نداريم مگر از باطل. و به علت باطل 
بودنش و باطل نيز از ما در هراس است, به علت حقانيتمان. شايد بگوئيد كه حق 
نبايد از باطل بترسد . بلي درست است ولي اين ترس نه از اين بابت مي باشد ,بلكه 
به خاطر اين است كه اگر چنان كه ما از آن غافل بشويم و به وجود ناپاكش فكر 
نكنيم و آن گاه باطل اژدها شود و در برابر ما قد علم كند؛ ما بايد از او در هراس 
باشم تا بتوانيم هم رشد كنيم و هم مانع رشد باطل شويم و آن را در نطفه خفه 
كنيم. عزيزانم اگر امروز من و ش��ما يك قدم عقب بگذاريم باطل چندين قدم به 

جلو خواهد آمد و اين پيش آمدنش همان رشد باطل است.
خاط��ره اي كه من از برادرم دارم در عمليات فتح المبين بود كه گروهان در 
جلوي س��نگر كمين دشمن ,زمين گير شده بود و تعدادي از بچه ها به شهادت 
رس��يده بودند. ش��هيد, مرا كه در دسته سوم بودم صدا كرد و گفت: برو تير بار را 
خاموش كن. بعد از عمليات از او پرسيدم كه چرا بچه هايي كه در اطرافت بودند 
را نفرستادي و مرا كه در عقب گروهان بودم صدا كردي؟! گفت: براي من جوابگو 

شدن به مادرم آسان تر است از جواب گو شدن به مادران ديگران.

س�رمربی تيم ملی واليبال ای�ران از ۱۵ بازیکن جهت 
ش�رکت در اردوی آمادگ�ی تي�م مل�ی ب�رای حض�ور در 

مسابقات جام قهرمانان قاره ها دعوت کرد.
خوليو ولاسكو از فهرست 20 نفره معرفی شده به فدراسيون 
جهانی واليبال اسامی 15 بازيكن را برای شركت در اردوی آمادگی 
تيم ملی واليبال برای مس��ابقات ج��ام قهرمانان قاره ها انتخاب و 
معرفی كرد كه اسامی آنها به شرح زير است:سعيد معروف، مهدی 
مهدوی، س��يد محمد موس��وی، عادل غلامی، آرمين تش��كری، 
عليرضا جديدی، حمزه زرينی، فرهاد قائمی، عليرضا مباش��ری، 
مجتب��ی ميرزاجانپ��ور، رحمان داوودی، ش��هرام محمودی، امير 

غفور، فرهاد ظريف و ناصر رحيمی پناه اين بازيكنان بايد س��اعت 
9:30 صب��ح روز 19 آبان ماه در محل فدراس��يون واليبال حاضر 
شوند. بازيكنان در دو نوبت صبح و عصر به صورت سه روز تمرين 
و يك روز اس��تراحت زير نظر كادر فنی ش��امل امير خوش خبر 
به عنوان سرپرس��ت، خوليو ولاسكو )سرمربی(، احمد مساجدی، 
ناصر شهنازی، ايرج مقدم و رضا تندروان )مربی(، سيامك افروزی 
)پزشك(، عليرضا پيش��ياره )ماساژور( و ميثم جعفری)تداركات( 
تمرينات خ��ود را برگزار می كنند. در پاي��ان اردوی آمادگی 14 
بازيكن توسط كادر فنی برای شركت در مسابقات جام قهرمانان 

قاره ها انتخاب خواهند شد.

یوسف کرمی در ليگ برتر تکواندوی امسال حضور ندارد. او دليل این مساله را کار غير حرفه ای مسئولان تيم 
دانشگاه آزاد و نداشتن انگيزه کافی از سوی خودش عنوان کرد.

قهرمان تكواندوی جهان و آسيا گفت: هفته  اول رقابت های ليگ برتر امسال را به عنوان تماشاگر از روی سكوها نگاه كردم 
و هدفم اين بود بچه ها را ببينم و با آنها صحبت كنم. مس��ئولان دانش��گاه آزاد كار غير حرفه ای انجام دادند و بدون اين كه با 
من صحبت كنند با يك تكواندو كار ديگر در وزن من صحبت كردند. آنها همه جا گفتند كه يوسف كرمی نمی خواهد در ليگ 
امس��ال باش��د و بدون اين كه در اين باره با من صحبت كنند، يك تكواندوكار ديگر را جذب كردند. اين كار اصلا درست نبود. 
مسئولان دانشگاه آزاد با اين اقدامات نام دانشگاه را زير سوال می برند. اين باشگاه يك تيم قدرتمند و مستعد بود. دارنده مدال 
برنز المپيك 204 آتن در پاسخ به اين سوال كه آيا خودش هم تمايل داشت امسال برای تيم دانشگاه آزاد مبارزه كند؟ گفت: 
بحث ابتدايی من با دانش��گاه آزاد اين بود كه چرا اين مس��اله را مطرح كرده اند كه من نمی خواهم در ليگ مبارزه كنم. اگر آنها 
می گفتند كه من را نمی خواهند خيلی راحت خودم كنار می رفتم ، اما اين نوع برخوردش��ان درس��ت نيس��ت. آنها اصلا با من 
صحبت نكردند و از من چيزی نپرسيدند.كرمی در پاسخ به اين سوال كه آيا با جدايی از تيم دانشگاه آزاد در رقابت های امسال 
ليگ با تيم ديگری قرارداد می بندد، ادامه داد: تيم های ديگری هم بودند، اما شرايط طوری است كه ديگر تمايلی به حضور در 
ليگ ندارم. به هر حال بايد ببينم كه در آينده چه اتفاقاتی خواهد افتاد.وی خاطر نش��ان كرد: ايس��تگاه آخری كه برای خودم 
در نظر گرفته ام بازی های آس��يايی 2014 اينچئون اس��ت. ان ش��اءالله اگر همه چيز مطلوب باشد و به اردوهای تيم ملی آمدم 

می خواهم با مدال آن رقابت ها از تكواندو خداحافظی كنم.

 سرويس ورزشی-
فدراس�يون فوتبال کش�ورمان اميدوار اس�ت با 
حضوربلات�ر در ای�ران ، ش�انس خود را برای کس�ب 
ميزبانی ج�ام ملت های آس�يا )20۱9( و جام جهانی 

فوتسال )2020( افزایش دهد. 
س��پ بلاتر رئيس فدراس��يون بين الملل��ی فيفا برای 
24 س��اعت ميهمان ايران اس��ت؛ وی روز چهارشنبه وارد 
تهران می ش��ود تا ديدارهای جداگانه ای با رئيس جمهور، 
سرپرس��ت وزارت ورزش و جوان��ان و رئي��س فدراس��يون 
فوتبال داشته باشد. اين سفر رئيس فيفا از جهات مختلفی 
برای فدراس��يون فوتبال حائز اهميت است. شايد به همين 
دليل اس��ت كه دبير فدراسيون مدعی می شود كه با سفر 
بلاتر می توان به كس��ب ميزبانی رويدادهای مهم فوتبالی و 
فوتسالی اميدوار بود. مهدی محمد نبی روز گذشته در گفت 
وگويی با يكی از س��ايت های خبری عنوان داشت: بی شك 
يكی از افق های پيش روی ما ميزبانی بازی های جام جهانی 
2020 اس��ت. ما يكی از 4 قدرت اول فوتسال دنيا هستيم 
و فيفا می تواند اين بازی ها را به ايران بدهد. بی ش��ك نظر 
مثبت آقای بلاتر می تواند در اين روند موثر باش��د. او حتی 
در صورت ابراز تمايل و حمايت از ما برای ميزبانی بازی های 
جام ملتهای آسيا در سال 2019 هم می تواند كمك شايانی 

به فدراسيون در دستيابی به اين سمت داشته باشد. 
دبير فدراس��يون فوتبال در ادامه با اشاره به اينكه فيفا 
مسير فوتبال ايران را تائيد كرده است ، گفت: در سال های 
گذش��ته فوتبال پر فراز و نشيب بوده. ما در اين سال ها در 

دارنده مدال برنز تکواندو در المپیک بدون تیم ماند!اعلام اسامی جدید ملی پوشان والیبال

دبير فدراسيون فوتبال از اثرات مثبت حضور بلاتر در ایران می گوید

چانه زنی برای کسب میزبانی جام ملت های آسیا 

بحران های زيادی طی مسير داشتيم اما توانستيم مشكلات 
را مديريت كنيم. نتايج مان نشان می دهد كه به طور نسبی 
موف��ق بوديم. اين نتايج نش��ان می دهد عملكرد ما  اتفاقی 
نبوده و برايش زحمت كشيده شده است . اساسا ما تمرين 
می كنيم ب��رای اينكه به س��اختار مطلوبی در فدراس��يون 
فوتبال برس��يم. يك الگو برای موفقيت پايدار در فوتبال. در 
اين دوره جديد اشكالاتی هم به ما وارد است و اين اشكالات 
را خودم��ان قبل از ديگران می پذيري��م . ولی تخريب ها را 

نمی پذيري��م چون خارج از انصاف اس��ت ، موفقيت های ما 
در تاريخ فوتبال ثبت ش��ده اس��ت. در جه��ت پايداری اين 
موفقيت ه��ا ، اينك��ه در س��الهای آينده فدراس��يون هرچه 
مطلوب تر و ايده آل تر اداره ش��ود ، بايد بستر سازی كنيم. 
بايد از سياست گذاری در مجمع فدراسيون و سياست های 
اتخاذ ش��ده در هيات رئيسه فدراس��يون و عملياتی كردن 
اين سياس��ت گذاری ها به طور تمام وقت تلاش كنيم. در 
كنارش نياز هس��ت تا جامعه فوتبال نظرات سازنده شان را 

به ما ارائه كنند و البته موفقيت های فدراسيون را هم با ديده 
مثبت و نظر بلند ش��ان به عن��وان موفقيت خانواده فوتبال 
تلق��ی كنند و حماي��ت های خودش��ان را  از اين مجموعه 

دريغ نكنند. 
وی در پاي��ان با اش��اره به ديدارهای سياس��ی بلاتر در 
ته��ران هم گفت: قاعدت��ا اين ملاقات ها ب��ه فوتبال ايران 
كم��ك می كن��د. در هر صورت فدراس��يون فوتب��ال ايران 
وظايف��ش را انج��ام می دهد و حمايت هاي��ی كه با حضور 
مقامات كش��وری انجام می گيرد در نظر مجريان فيفا اثری 
مثبت خواهد داشت. فيفا به عنوان يك نهاد بزرگ در تمام 
جوامع بشری اثرگذار است. برای مثال وقتی جام جهانی در 
كشوری برگزار می شود تقريبا از همه دنيا در اين جشنواره 
جهانی حاضر می ش��وند. می شود گفت غالبا مردم مختلف 
دني��ا ، دو ماهی را با هم زندگی می كنند. اساس��ا در آنجا 
موقعيت جغرافيايی يك كش��ور مهم نيس��ت و يك زندگی 
اجتماعی ش��كل می گيرد كه همه با هم زندگی می كنند. 
اين موقعيتی اس��ت كه اگر در برزيل می توانيم برای نشان 
دادن فرهنگ غنی ايرانی ب��ه كار بگيريم.هرچه با برنامه تر 
به لحاظ بحث فرهنگی در اين رويداد بزرگ شركت كنيم، 
اثرگذاری مان اثرگذارتر می ش��ود . باي��د باور كنيم كه جام 
جهانی همه چيزش فوتبال نيست و بلكه يك فضای مناسب 
اس��ت برای حضور موفق و پر ثمر كش��ورمان . بايد نهايت 
استفاده را برای حضوری موفق در اين رويداد داشته باشيم 
و اي��ن نياز به حمايت هم��ه جانبه از س��وی دولتمردان و 

تصميم سازان ورزش كشورمان دارد.

تيم های منتخب کشتی آزاد و فرنگی ایران برای حضور در جام حيدرعلی اف راهی باکو می شوند. 
 رقابت های بين المللی كشتی آزاد و فرنگی جايزه بزرگ طلايی )حيدر علی اف( طی روزهای 1 تا 3 آذرماه در شهر باكو كشور 
آذربايجان برگزار می ش��ود. اين مس��ابقات اولين حضور اميد نوروزی قهرمان وزن 60 كيلوگرم المپيك، در يك وزن بالاتر اس��ت. 
نوروزی حدود 15 ماه اس��ت كه در هيچ رويداد مهمی كش��تی نگرفته است. تركيب تيم های اعزامی ايران به اين رقابت ها به اين 
ش��رح زير است:  كشتی آزاد: *96 كيلوگرم: محمدحسين محمديان *120 كيلوگرم: سيد محمدرضا آذرشكيب – پرويز هادی.  
كشتی فرنگی: *55 كيلوگرم: شيرزاد بهشتی طلا *66 كيلوگرم: اميد نوروزی *84 كيلوگرم: حسين نوری *96 كيلوگرم: داود 

گيل نيرنگ *120 كيلوگرم: بهنام مهدی زاده – مهدی نوری. 

بازگشت قهرمان کشتی المپیک در وزن جدید 

سرپرس�ت تيم وزنه ب�رداری ملی حف�اری گفت: با 
توج�ه به تغيير فرآیند امتيازدهی در ليگ برتر، حضور 
بسياری از تيم ها در هفته چهارم در هاله ای از ابهام قرار 

دارد.
جليل قاطع گفت: فدراسيون در مرحله دوم مسابقات يك 
نامه برای ما ارسال كرد، مبنی بر اين كه نحوه محاسبه امتيازها 
تغيير كرده اس��ت. در مرحله اول ليگ، نحوه محاس��به امتياز 
براس��اس جدول تناژ بود كه اين جدول در سال های گذشته 
هم مورد استفاده قرار می گرفت. در اين جدول مقام های اول 
تا س��وم امتياز دارند و امتيازها در پايان محاس��به و رده تيم 
مش��خص می ش��ود اما بعد از هفته اول، ظاه��را پيكان به اين 

قضيه اعتراض می كند. در قانون جديد فقط نفر اول 25 صدم 
امتياز دريافت می كند و به نفرات دوم و س��وم امتيازی تعلق 
نمی گيرد. سرپرس��ت تيم وزنه برداری ملی حفاری گفت: اين 
قضي��ه يك مقدار وزنه ب��رداران را بی انگي��زه می كند و خيلی 
از تيم ه��ا به همي��ن دلي��ل می خواهند در هفته ه��ای آينده 
كناره گي��ری كنن��د و ما هم اين موض��وع را پيگيری خواهيم 
ك��رد. ما اعتراض خ��ود را به صورت مكت��وب و همراه با يك 
صورت جلسه به نماينده فدراسيون داده ايم كه در آن پيشنهاد 
داده ايم روال امتيازدهی مانند گذش��ته ش��ود تا انگيزه تيم ها 
برای ش��ركت در ادامه رقابت ها بيش��تر ش��ود. اكنون شركت 

خيلی از تيم ها در هفته چهارم در هاله ای از ابهام قرار دارد.

احتمال كناره گیری برخی تیم ها از لیگ برتر وزنه برداری
ناق�ص بودن مدارک چند باش�گاه مان�ع از اعلام برنام�ه ليگ برتر 

بسکتبال شده است.
در حالی كه قرار است از روز پنجشنبه فصل جديد ليگ برتر بسكتبال آغاز 
شود، هنوز برنامه اين مسابقات اعلام نشده است و تيم ها از زمان دقيق مسابقات 
خود اطلاعی ندارند.حميد خمجانی، س��خنگوی سازمان ليگ بسكتبال در اين 
خصوص به خبرنگار فارس، گفت: مدارک چند باشگاه ناقص بوده و هنوز تكميل 
نش��ده اس��ت و به همين علت تا زمانی كه مدارک آنها نرسد، نمی توانيم برنامه 
مسابقات را اعلام كنيم.استقلال زرين قشم، ذوب آهن و همياری زنجان از جمله 
تيم هايی هس��تند كه مدارک ش��ان ناقص اس��ت و بايد ظرف يكی دو روز آينده 
كاره��ای خود را انجام دهند. به محض اينكه مدارک دريافت ش��ود برنامه اعلام 
می ش��ود.12 تيم مهرام، پتروش��يمی بندرامام، فولاد ماهان، ذوب آهن اصفهان، 
دانش��گاه آزاد، صنايع پتروش��يمی، همياری زنجان، استقلال زرين قشم، نيروی 
زمينی تهران، افرا خليج فارس، شهرداری گرگان و تكماش قزوين در اين فصل 

حضور دارند.

دلیل اعلام نشدن برنامه لیگ برتر بسکتبال

معرفی بازیکن دوپینگی لیگ برتر
س��يد مهدی حسينی نام بازيكنی اس��ت كه مرتكب دوپينگ شده . 
اي��ن بازيكن در تيم صبای قم بازی می كند اما ديگر او را در تركيب صبا 
نمی بينيم. بر اس��اس اعلام آزمايشگاه كنترل دوپينگ ماده ممنوعه يافت 

شده در نمونه بازيكن از دسته داروهای استروئيد آنابوليك است.
اخراجی که 60 میلیون آب خورد

با توجه به تكل خطرناک و اخراج س��ينا عشوری، بازيكن تيم فوتبال 
ذوب آهن در دقيقه 73 ديدار با تيم فوتبال راه آهن س��ورينت كه موجب 
شد ذوب آهن با ده نفره شدن در ادامه اين مسابقه سه گل پياپی دريافت 
كرده و بازی دو بر صفر برده را با شكس��ت س��ه بر دو معاوضه كند، رای 
كميته انضباطی باش��گاه ذوب آهن كه پس از اتفاقات ديدار با تيم فوتبال 
اس��تقلال تهران و سه جلسه محروميت وی، س��ينا عشوری را به صورت 

تعليقی 60 ميليون تومان جريمه كرده بود، قطعی اعلام شد.
پرسپولیس در مقابل تیم سابق بکهام

در حال��ی كه برگ��زاری ديدار پرس��پوليس و س��تارگان ميلان هنوز 
به جايی نرس��يده اس��ت خبر از ديدار دوس��تانه پرس��پوليس با گالكسی 
لس آنجلس شنيده می شود! پرس��پوليس از طريق يك شركت هلندی با 
باش��گاه گالكسی لس آنجلس تيم سابق ديويد بكهام ارتباط برقرار كرده و 
چنين درخواستی را داده است. يك ايرانی مقيم آمريكا كه در باشگاه داری 

فوتبال است پيگيری اين درخواست را به عهده گرفته است.
افزایش 30 درصدی حقوق داوران 

بر اساس دستور علی كفاش��يان رئيس فدراسيون فوتبال از اين پس 
دستمزد داوران به ميزان 30 در صد افزايش می يابد. به اين ترتيب داوری 
كه در ليگ برتر 500 هزار تومان در ليگ برتر برای يك قضاوت می گرفت 
در ص��ورت اعمال اين دس��تور رقمی در حدود 650 ه��زار تومان را بابت 

قضاوت در هر بازی ليگ برتر دريافت خواهد كرد. 
بازگشت تیموریان به تمرینات استقلال 

آندرانيك تيموريان كه به دليل پرداخت نشدن مطالباتش در تمرينات 
استقلال ش��ركت نمی كرد از ديروز دوباره به تمرينات برگشت. تيموريان 
پيش از اينكه به تمرينات استقلال برگردد جلسه ای با فتح اله زاده برگزار 
كرده كه گويا در اين جلسه مديرعامل آبی ها قول هايی مساعد به تيموريان 

داده كه او حاضر به بازگشت به تمرينات شده است.
موافقت ذوب آهن با رفتن لوکا

لوكا بوناچيچ روز گذشته در باشگاه ذوب آهن حاضر شد و در جلسه ای 
كه با س��عيد آذری، مديرعامل باشگاه داش��ت، دلايل استعفای خود را به 
صورت كتبی اعلام كرد، كه مديرعامل باش��گاه ذوب آهن با اين اس��تعفا 
موافقت كرد تا بوناچيچ رس��ما از سرمربيگری تيم فوتبال ذوب آهن كنار 

رفته باشد. 
مخالفت با جدایی ساموئل

با مخالفت رسمی باشگاه استقلال تهران جی لويد ساموئل از اين تيم 
جدا نمی شود و فعلا آبی پوش باقی خواهد ماند.

غایبان تراکتورسازی مقابل استقلال 
تراكتورس��ازی در هفت��ه پانزدهم ليگ برتر در ورزش��گاه يادگار امام 
ميزبان اس��تقلال اس��ت. محمد ابراهيمی مهاجم تراكتورس��ازی به دليل 
مش��كلی كه از ناحيه مچ پا برايش به وجود آمد نمی تواند مقابل استقلال 
به ميدان برود.محمد ايرانپوريان و محس��ن ربيع خواه نيز به دليل پارگی 
رباط صليبی دو مصدوم ديگر تراكتورسازی هستند كه در اين ديدار غايب 

هستند.
جدایی مکانی از نفت

سوشا مكانی كه اخيرا با يحيی گل محمدی با مشكلات زيادی روبرو 
شده است در نيم فصل ليگ برتر از اين تيم جدا می شود.

3 نامزد دریافت توپ طلای فوتبال از نگاه ابراهیموویچ 
ابراهيموويچ خود را شايس��ته توپ ط��لای فوتبال جهان نمی داند. او 

مسی ، رونالدو و ريبری را سه نامزد نهايی معرفی كرد.
رونالدو در صدر پولدارهای مادرید

10 بازيكن پردرآمد باشگاه پرافتخار رئال مادريد معرفی شدند كه در 
اين فهرست نام كريس رونالدوی پرتغالی و 28 ساله در صدر قرار دارد.

كميته  ملی المپيك برای حضور موفق در بازی های آس��يايی س��ال آينده و 
ميزبانی رقابت های غرب آسيا پيش بينی بودجه 178 ميليارد تومانی كرده است.
بهرام افشارزاده دبير كميته ملی المپيك گفت: با توجه به پيش بينی هايی كه 
صورت گرفته اس��ت ما 178 ميليارد تومان برای سال آينده بودجه می خواهيم. 
سال آينده نقطه اوج كاری ماست. از نوبخت درخواست كمك كرديم. سال آينده 
بازی های آس��يايی، المپيك نوجوانان، رقابت های تايلند، ميزبانی مسابقات غرب 
آسيا و تدارک بازی های المپيك را پيش رو داريم. بنابراين به اين اعتبار نيازمند 
هستيم. او در پاسخ به اين سوال كه آيا برای بازی های آسيايی پول كافی داريد؟ 
به ايسنا گفت: به تازگی پولی نگرفته ايم. داريم پيگيری می كنيم كه ظرف هفته  

جاری اعتبار بگيريم تا ميان فدراسيون ها تقسيم كنيم.

نیاز کمیته ملی المپیک به 178 میلیارد تومان پول

»عدای عبدالخانی« مسن ترین شهروند ایرانی در سن ۱22 
سالگی در یکی از روستاهای شهرستان شوش در شمال استان 

خوزستان درگذشت.
»عدای عبدالخانی« كه در روستای »بيت مشلوش« از توابع بخش 
ش��اوور شهرستان شوش زندگی می كرد، عصر يكشنبه براثر كهولت 

سن دار فانی را وداع گفت.
اين پيرمرد خوزستانی چندی پيش در گفت وگو با خبرنگار ايرنا 
علت عمر طولانی خود را مصرف غذاهای س��الم بويژه ش��ير و ديگر 

لبنيات، كار و تلاش و پياده روی اعلام كرده بود.
طبق اطلاعات شناسنامه ای، عدای عبدالخانی متولد سال 1270 

شمسی و در دوران زندگی خود به چوپانی مشغول بود.
از عدای سه دختر و پنج پسر و 150 نوه و نتيجه به يادگار مانده 

كه بزرگترين آنها 90 ساله و كوچكترين دو ماهه است.
همسر وی 13 سال پيش در سن 87 سالگی فوت كرد.

پيش از اين مس��ن ترين ايرانی با 126 سال در ابركوه استان يزد 
زندگی می كرد كه 27 تير امسال فوت كرد.

رئيس پژوهشگاه مواد و انرژی ایران گفت: نخستين دستگاه 
آب شيرین کن هيبریدی به همت متخصصان این پژوهشگاه 

طراحی و ساخته شد.
»علی اصغر توفيق« ديروز به ايرنا افزود: اين دستگاه با روشی ساده 

و ارزان، آب شور دريا را به آب شيرين تبديل می كند.
وی بيان كرد: در اين دستگاه آب دريا با يك پمپ خورشيدی در 
مخزنی خاص ذخيره می شود و بعد از تبخير در سطوح شيب دار كه 
از جنس شيشه است در ناودانی جمع و به آب شيرين بدون نمك و 

املاح تبديل می شود.
محسن پوركيايی سازنده اين دستگاه درباره ويژگی های آن گفت: 
برای كاهش مصرف انرژی حرارتی از عايق های حرارتی و رطوبتی در 

دستگاه آب شيرين كن هيبريدی استفاده شده است.
وی ادامه داد: اين دستگاه بدون استفاده از انرژی برق تنها از طريق 

پنل های فتوولتايی، انرژی تامين می كند.
پوركياي��ی گفت: در ي��ك روز آفتابی می توان حدود 50 ليتر آب 

شور دريا را به آب شيرين تبديل كرد.
وی اظهار كرد: برای ساخت اين دستگاه حدود 50 ميليون ريال 
هزينه شده و قرار است پس از توليد انبوه در بخش های خانگی، تجاری 

و اداری مناطق جنوبی كشور برای تامين آب شيرين استفاده شود.
پژوهش��گاه مواد و انرژی ايران وابسته به وزارت علوم، تحقيقات و 

فناوری در مشكين دشت استان البرز مستقر است.

مدیرعام�ل س�ازمان منطق�ه آزادکيش از راه ان�دازی تور 
گردشگری به جزیره هندورابی خبر داد.

به گزارش ايرنا، علی اصغر مونسان در مراسم گشايش يك هتل در 
جزيره كيش گفت: تا نوروز 93 تور گردشگری آبی ميان جزاير كيش 

و هندورابی راه اندازی می شود.
وی گفت: از يك مشاور خارجی برای تهيه طرح توسعه گردشگری 

هندورابی استفاده خواهد شد.
مديرعامل منطقه آزاد كيش س��رمايه گذاران را به مش��اركت در 
طرح های توسعه گردشگری از جمله راه اندازی تورهای آبی كيش به 

هندورابی دعوت كرد.
وی فراهم كردن تاسيس��ات اوليه در جزيره هندورابی برای ارائه 
خدمات به گردش��گران را در دس��تور كار سازمان منطقه آزاد كيش 

اعلام كرد.

اجرای طرح های توسعه گردشگری
 در جزیره هندورابی

ساخت نخستین دستگاه 
آب شیرین کن هیبریدی در کرج

مسن ترین مرد ایرانی در خوزستان درگذشت

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در امور مسکن 
مهر از تکميل و تحویل تمام واحدهای مس�کن 

مهر کشور ظرف دو سال آینده خبر داد.
احم��د اصغری مهرآبادی در گفت وگو با )ايس��نا( 
منطقه كرمانش��اه، با اش��اره به در حال ساخت بودن 
دو ميليون و 162 هزار واحد مس��كن مهر در سراسر 
كش��ور، از تحويل يك ميليون و 15 هزار واحد آن تا 

به امروز خبر داد.
وی اظه��ار كرد: دولت تمام تلاش خود را خواهد 
كرد تا در صورت همكاری همه دس��تگاه های متولی، 
تمامی واحدهای مس��كن مهر كشور را ظرف دو سال 

آينده تحويل دهد.

اين مقام مسئول مساعدت مردم را در جهت تكميل 
س��هم آورده در جهت تس��ريع در تكميل واحدهای 

مسكن مهر خواستار شد.
قائم مقام وزير راه و شهرسازی در امور مسكن مهر 
در رابطه با سياس��ت های جايگزين طرح مسكن مهر 
گفت: صحبت های بسياری در اين زمينه صورت گرفته 
كه اولين برنامه اعلام شده نيز طرح مسكن اجتماعی 
است.وی تصريح كرد: در قانون ساماندهی پيش بينی  
طرح های اجاره به شرط تمليك، اجاره پنج ساله، اجاره 
10 ساله و اجاره 15 ساله نيز پيش بينی شده كه وزارت 
راه و شهرس��ازی بايد روی اين طرح ها كار كند و هر 

چه سريع تر برنامه های خود را ارائه دهد.

قائم مقام وزیر راه و شهرسازی خبر داد

تحویل واحدهای مسکن مهرتا 2 سال آینده

رئيس س�ازمان توس�عه، تجهيز و نوسازی 
مدارس کش�ور از وجود 6 هزار طرح آموزشی 
نيمه تمام شامل 30 هزار کلاس درس در سطح 

کشور خبر داد.
به گزارش ايرنا، »مرتضی رئيسی« روز دوشنبه 
در آيين كلنگ زنی مدرسه ابتدايی »بركت« كاشان 
گفت: اعتبارات عمرانی ملی مصوب وزارت آموزش 
و پ��رورش در س��الجاری 13 ه��زار و 800 ميليارد 

ريال است.
وی اف��زود: 7 هزارميلي��ارد ريال ني��ز در قالب 
طرح های عمرانی به اعتبارات اس��تانی س��الجاری 

اختصاص يافته است.
وی يكی از مش��كلات وزارت آموزش و پرورش 
همزمان با فرا رسيدن فصل سرما را وجود 150 هزار 
كلاس درس برخوردار از سيستم گرمايشی بخاری 
نفتی يا گازی عنوان و خاطر نشان كرد: اين در حالی 
است كه سامانه مورد قبول اين وزارتخانه سامانه های 

حرارتی مركزی يا پكيج است.
رئيس سازمان توسعه، تجهيز و نوسازی مدارس با 
اشاره به اينكه منبع تامين حرارت بايد از دانش آموزان 
دور باشد تا دچار حادثه و حريق نشوند، گفت: برای 
تجهيز اين كلاس ها به س��امانه مورد تاييد 10 هزار 
ميلي��ارد ريال اعتبار نياز اس��ت كه دو هزار ميليارد 
ريال اين ميزان امسال از محل عوارض گاز مصرفی 

تامين شده است.
وی يادآور ش��د: 45 هزار دستگاه بخاری تابشی 
با منبع انرژی برق خريداری شده است كه تا پايان 

هفته جاری بين مدارس توزيع خواهد شد.
به گزارش ايرنا، رئيس س��ازمان توسعه، تجهيز 
و نوس��ازی مدارس كش��ور همچنين در نشس��ت 
هم انديش��ی با معاون استاندار و فرماندار كاشان در 
مدرس��ه مرحوم كتابچی اين ش��هر، از تعهد تامين 
اعتب��ار 9 ميلي��ارد ريالی برای تكمي��ل طرح های 

آموزشی نيمه تمام اين شهرستان خبر داد.

مدی�ر کل دفت�ر بيابان زدایی س�ازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخي�زداری از اجرای ۱0 
طرح بيابان زدایی با مش�ارکت سازمان ملل 

در ایران خبر داد.
»عباس كارگر« روز دوشنبه در حاشيه بازديد 
از طرحهای بيابان زدايی در اس��تان س��منان در 
گفت وگو با خبرنگار ايرنا در س��منان افزود: اين 
طرح ها با مشاركت عمران سازمان ملل، فائو و... 

در زمينه های مختلف در حال اجراست.
وی ط��رح ترس��يب كرب��ن، ط��رح احي��ای 
جنگل های مخروبه با تاكيد بر اراضی حساس به 
فرسايش بادی و اراضی شور، حبله رود و توسعه 

منابع طبيعی را از جمله اين طرحها برشمرد.
كارگر، ايران را در اجرای طرحهای بيابان زدايی 
در دنيا الگو دانست و گفت: كارشناسان كشورهای 
مختلف س��ال گذش��ته در بازدي��د از طرحهای 
بيابان زدايی از اقدامات و برنامه های ايران در اين 

زمينه الگوگيری كردند.
وی به بازديد كارشناس��ان ارشد از استراليا، 
هند، تركيه، افغانستان و نيز معاون سازمان ملل 
و مدير كل آسيا و اقيانوسيه اين سازمان در اين 
زمينه اشاره كرد و گفت: در اين خصوص يك دوره 
15 روزه آموزشی در ايران برای اين كارشناسان 

برگزار شد.

رئيس اداره خدمات فنی مجتمع پتروشيمی جزیره خارک 
گفت: ب�ا بهره برداری مقدماتی از مخ�زن جدید گاز مایع این 
مجتم�ع، ظرفي�ت صادرات محص�ولات آن از 40 ه�زار تن به 

80 هزار تن افزایش یافت.
محمدعلی كاظمی پور، روز دوش��نبه در گفت وگ��و با ايرنا افزود: 
مراحل راه اندازی مقدماتی اين مخزن ديروز به مناسبت گراميداشت 
13 آبان روز ملی مبارزه با اس��تكبار جهانی و با هدف تحقق ش��عار 

حماسه سياسی و اقتصادی با موفقيت انجام شد.
وی اضافه كرد: بهره برداری از اين مخزن، ظرفيت ذخيره س��ازی 
گازه��ای پروپ��ان و بوت��ان اين مجتمع را از 20 ه��زار متر مكعب به 
40 ه��زار مت��ر مكعب افزاي��ش می دهد و در كاه��ش آلودگی هوا و 
سالم س��ازی محيط زيست جزيره خارک نيز نقش موثری ايفا خواهد 
كرد.كاظمی پور بيان كرد: همه مراحل طراحی و س��اخت اين مخزن 
به قطر 40 متر و ارتفاع 30 متر به دست متخصصان داخلی با رعايت 
استانداردهای بين المللی و شركت ملی نفت ايران اجرا شده است.وی 
گفت: برای س��اخت اين مخزن 100 ميليارد ريال هزينه شده است.

مجتمع پتروش��يمی خارک هم اكن��ون روزانه دو هزار تن محصولات 
متان��ول، پروپان، بوتان، گس��ولين و گوگرد توليد و صادر می كند كه 

نقش عمد ه ای در ارزآوری و اشتغال دارد.

مدیر کل حفاظت محيط زیس�ت سيستان و 
بلوچس�تان گفت: با آغاز فصل سرما در مناطق 
سردس�ير دني�ا، پرندگان زمس�تان گ�ذران به 
سواحل نيلگون دریای عمان در چابهار و کنارک 

وارد شدند.
»خسرو افسری« ديروز به خبرنگار ايرنا اظهار كرد: 
هر س��اله با آغاز فصل سرما در نيمكره شمالی زمين، 
جمعيت زيادی از انواع پرندگان آبزی و كنار آبزی برای 
دستيابی به مكانی گرم و غذای كافی اقدام به مهاجرت 

به نيمكره جنوبی و نقاط گرمتر می كنند.
وی اظهار داش��ت: سيستان و بلوچستان با توجه 
به قرار داشتن در مسير مهاجرت پرندگان سردسيری 
هر سال از ش��هريور تا اسفندماه شاهد حضور حدود 
80 گون��ه پرنده آبزی و كنار آبزی به مناطق مختلف 

دارای منابع آبی است.
وی گفت: شهرستان های بندری چابهار و كنارک با 
داشتن آب و هوای مناسب در نيمه دوم سال علاوه بر 
اشتياق زياد هموطنان برای مسافرت به اين سرزمين، 
همه ساله ميزبان شمار زيادی از انواع پرندگان مهاجر 

از دور دست ترين نقاط جهان است.
مدي��ر كل حفاظت محيط زيس��ت سيس��تان و 

بلوچس��تان افزود: حضور پرن��دگان آبزی و كنار آبزی 
در طول نوار س��احلی بنادر چابهار و كنارک به همراه 
ساير جاذبه های زيست محيطی جلوه ويژه ای به طبيعت 

منطقه داده است.

اجرای 10 طرح بیابان زدایی
 با مشاركت سازمان ملل

تا پایان هفته جاری

4۵ هزار دستگاه بخاری برقی
 بین مدارس توزیع می شود

ظرفیت صادرات مجتمع پتروشیمی 
جزیره خارک2 برابر شد

پرندگان برای گذران زمستان
 در سواحل سیستان و بلوچستان فرود آمدند

تبريز- خبرنگار كيهان:
تازه ترین اجرای س�رود اس�فندیار قره باغی 
با عنوان »پایان شيطان« روز گذشته در تبریز، 

رونمایی شد.
اين س��رود به ش��هدای ايرباس ايران و س��رداران 
»ن��ادر مه��دوی« و »بيژن فرد« تقديم ش��ده و آيين 
پرده ب��رداری از آن، عص��ر دي��روز در تبري��ز برگزار

 شد.
ش��عر »پاي��ان ش��يطان« متعل��ق ب��ه محم��د 
ده  ا ز ا مي��رز غلامرض��ا  و  ب��وده  ش��كری فرد 
و محم��د ملك��ی اص��ل آهنگس��ازی آن را برعه��ده

 دارند.لازم به ذكر اس��ت كه به همراه پايان ش��يطان 
چند اثر هنری ديگر نيز اجرا شد.

رونمایی از سرود 
»پایان شیطان« در تبریز

اصفهان - خبرنگار كيهان:
یک واحد توليدکننده عس�ل خوراک�ی در اصفهان به دليل 

تخلف و جعل علامت استاندارد به مراجع قضایی معرفی شد.
به گزارش روابط عمومی اداره كل اس��تاندارد اس��تان اصفهان، يك 
واحد توليدی متخلف توليد عسل با نام »كيميا عسل سپاهان« كه بدون 
داشتن پروانه كاربرد علامت استاندارد اقدام به درج نشان استاندارد، توليد 
محصولات فاقد كيفيت و توزيع در بازارهای داخلی و خارجی می كرد، 
كشف و محصولات تقلبی توليد شده توقيف شد.بنابراين گزارش، پرونده 
تخلف اين واحد توليدی برای پيگيری به مراجع قضايی انتقال داده شده 
و كليه توليدات غيراستاندارد مكشوفه نيز جمع آوری شد. در طی بررسی 
پرونده تخلف، مديرعامل شركت مذكور اقدام به فك غيرقانونی پلمب و 
جابجايی شبانه محصولات غيراستاندارد و كليه تجهيزات كارگاه كرده 
و در ح��ال حاض��ر به صورت زيرزمينی و مخفيانه به فعاليت خود ادامه 
می دهد.روابط عمومی اداره كل اس��تاندارد اس��تان اصفهان اعلام كرد: 
محصولات شركت »كيميا عسل سپاهان« غير استاندارد و فاقد كيفيت 
ب��وده و ضمن انجام مكاتبات لازم با مراجع ذيربط و گمركات مرزی به 
منظ��ور جلوگيری از صادرات اين محص��ول تقلبی، از مصرف كنندگان 
تقاضا می شود از مصرف محصولات با نام تجاری فوق خودداری كنند.

محصول زعفران رشته ای با نام تجاری »زعفران ممتاز قائنات« 
محصول استان خراسان رضوی تقلبی و جعلی است.

به گزارش ايرنا به نقل از روابط عمومی اداره كل اس��تاندارد اس��تان 
اصفهان محصول زعفران رشته ای با نام تجاری »زعفران ممتاز قائنات« در 
وزن يك گرمی و فاقد كد 10 رقمی، در بازار مصرف مشاهده شده است 
كه پس از بررسی لازم و استعلام از استان محل توليد خراسان رضوی بر 
اس��اس مندرجات روی بس��ته، جعل علامت استاندارد و تقلبی بودن اين 
محصول محرز ش��د.بنابراين هرگونه توزيع و اقدام به فروش و عرضه آن 
غيرقانونی و تخلف محس��وب می شود.زعفران تقلبی وزن آن با استفاده از 
چربی، عسل، نمك و شكر هم  اضافه می شود.اگر كلاله های زعفران بسيار 
براق باشد بايد به آن شك كرد يا در صورت مشاهده اين ظاهر غيرطبيعی 
آن را بين انگشتان دست يا روی كاغذ له كرد تا چنانچه ماده خاصی از آن 
روی كاغذ نقش بست و كاغذ و انگشتان دست چرب شد، در اين صورت 
مشخص می شود زعفران به چربی خاصی آغشته شده تا وزنش بيشتر شود.

زعفران رشته ای ممتاز قائنات تقلبی است

محصولات شرکت »کیمیا عسل سپاهان« 
غیراستاندارد است

رهبر مسيحيان »بابتيس« گرجستان با حضور 
در ح�رم حضرت فاطمه معصوم�ه)س( به مقام 

بانوی کرامت ادای احترام کرد.
ب��ه گزارش روز دوش��نبه ايرنا از آس��تان مقدس 
حضرت فاطمه معصوم��ه)س(، دكتر »مالخاز« رهبر 
بابتيس های گرجستان با حضور در حرم مطهر كريمه 
اه��ل بيت ضم��ن بازديد از بخش ه��ای مختلف اين 
اس��تان، در كنار مضجع نورانی حضرت معصومه)س( 

حضور يافت.
رهب��ر بابتيس ه��ای گرجس��تان در ادامه پس از 
آش��نايی ب��ا فرازهاي��ی از زيارتنامه حض��رت فاطمه 
معصوم��ه)س( به مقام اين بانوی كرامت ادای احترام 

و تعظيم كرد.
حضور بر مزار قبور علما و مراجع مدفون در حرم 
حضرت فاطمه معصومه)س( از ديگر برنامه های ديدار 

رهبر بابتيس های گرجستان از حرم مطهر بود.

ادای احترام رهبر مسیحیان گرجستان
 به مقام حضرت معصومه)س(

نایب رئيس مجلس ش�ورای اسلامی گفت: 
آنچه زمينه س�از حل مشکلات اقتصادی کشور 
است قطع رابطه هزینه های کشور با درآمدهای 
نفتی اس�ت و مش�کلات اقتصادی ما با داشتن 

رابطه با آمریکا حل نمی شود.
به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام والمسلمين 
سيدمحمدحس��ن ابوترابی فرد قبل از ظهر  ديروز در 
جم��ع راهپيمايان 13 آبان كه در صحن امام رضا)ع( 
حرم حضرت فاطمه معصومه)س( تجمع كرده بودند، 
اظهار داش��ت: مردم و مجلس با تمام قدرت از نقشه 
راه ديپلماس��ی ايران كه يك ضرورت اجتماعی است 
اس��تقبال می كنن��د و ايران با تمام ق��درت و توان با 
حض��ور در مذاكرات، سياس��ت های غ��رب را بايد به 
چال��ش كش��يده و در كنار آن به مس��ائل اقتصادی 

مردم توجه شود.
وی با بيان اينكه درآمدهای نفتی عوامل برون زای 
اقتصادی است، افزود: ضعف ايران در عرصه اقتصادی 
اس��ت چرا كه در طول س��ه دهه گذش��ته بر عوامل 

درون زای ق��درت اقتص��ادی تكي��ه نكرده ايم و نفت 
استخراج شده را با كمترين ارزش افزوده فروخته ايم.

نايب رئيس مجلس ش��ورای اسلامی با بيان اين 
كه مش��كلات اقتصادی ما با داش��تن رابطه با آمريكا 
حل نمی شود؛ عنوان كرد: اين ثروت استخراج درآمد 
درون زا نيس��ت و درآمد درون زا بايد در توليد كالا و 
خدمات هزينه شود و ريشه چالش های اقتصادی تكيه 
بر درآمدهای برون زای نفت است و مشكلات اقتصادی 

ما با داشتن رابطه با آمريكا حل نمی شود.
وی افزود: آنچه زمينه ساز حل مشكلات اقتصادی 
كشور است، قطع رابطه هزينه های كشور با درآمدهای 
نفتی است و دولت يازدهم نيز بايد در بودجه سال 93 
بنای نقش��ه راهی را در مسير قطع رابطه هزينه های 
كشور با درآمدهای حاصل از نفتی بنهد كه اين مسير 

ايران را به قدرت اقتصادی می رساند.
نايب رئيس مجلس ش��ورای اسلامی اضافه كرد: 
اين برنامه بايد پس از پايان برنامه پنجم توس��عه كه 
يك سال بيشتر به اتمام آن نمانده است، انجام شود.

نایب رئيس مجلس:

مشکلات اقتصادی ما 
با داشتن رابطه با آمریکا حل نمی شود

نص�رالله س�جادی ک�ه ب�ه عن�وان گزین�ه س�وم 
دکتر حسن روحانی برای وزارت ورزش و جوانان تعيين 
ش�ده اس�ت، امروز به مجلس ش�ورای اسلامی می رود 
تا دیدارهایی را با اعضای فراکس�يون و هيئت رئيس�ه 

داشته باشد.
حضور نصرالله سجادی در مجلس و ديداری كه با اعضای 
فراكس��يون ها و هيئت رئيسه خواهد داشت، به يك روز ختم 

نمی ش��ود. قرار است وی روز چهارشنبه نيز به مجلس برود تا 
ديداره��ا و رايزنی های خود برای گرفتن رای اعتماد را دنبال 
كند. س��جادی روز يكش��نبه از طرف دكتر حس��ن روحانی، 
رئي��س جمهوری به عنوان وزير پيش��نهادی وزارت ورزش و 
جوانان به مجلس معرفی شد.  قرار است رای گيری نمايندگان 
مجلس به گزينه پيشنهادی رئيس جمهور برای وزارت ورزش 

و جوانان يكشنبه آينده انجام شود.

گزینه وزارت ورزش امروز در مجلس


